國立勤益科技大學機械工程系學位論文(初稿)原創性比對檢核表
Department of Mechanical Engineering, National Chin-Yi University of Technology
Master Degree Thesis(draft) Originality Comparison result
姓名：
Name

學號：
Student ID No.

論文題目：
Thesis topic

論文口試日期：     年     月      日
Oral Exam date(year/month/day)
本人學位論文已確實使用「Turnitin論文原創性比對系統」檢核論文內容，
“Turnitin Essay Originality Comparison System” has been used to validate the content of the essay to examine the originality of my thesis.

論文比對結果之相似度指標為        %（請填寫百分比），
The similarity index of the thesis to the results is ____% (please fill in the percentage)

並檢附原創性比對報告書乙份。
A copy of the originality comparison report is attached.









研 究 生 簽章：                       日 期：    年     月     日
Student’s signature                         (year/month/day)

指導教授 簽章：                       日 期：    年     月     日
Advisor’s signature                         (year/month/day)
所  戳
Department stamp


所    戳





備註：所    戳


1、 研究生應於學位考試前完成論文原創性比對作業，並填妥本檢核表後，連同原創性比對報告書全文送交指導教授簽章。
2、 研究生於學位考試當日，應將論文原創性比對檢核表及原創性比對報告書送交學位考試委員參考。
3、 論文比對結果之相似度指標建議為20%以下。
4、 本檢核表正本請送交系所辦公室留存。
Note：
1.Each graduate student should complete the thesis originality comparison before the oral exam, fill out this checklist and submit along with the originality comparison report to the advisor for signature.
2.The original comparison checklist and original comparison report of the thesis should be submited to the degree examination committee members for reference on the day of the oral exam.
3.The similarity of the comparison result is recommended to be less than 20%.
[bookmark: _GoBack]4.The original copy of this checklist should be sent to the department's office for retention.
